

Title (en)

Airtight container, especially for foodstuffs, and method for obtaining thereof.

Title (de)

Luftdichter Behälter insbesondere für Nahrungsmittel und Verfahren zu seiner Herstellung.

Title (fr)

Contenant étanche notamment pour produits alimentaires et son procédé d'obtention.

Publication

EP 0262047 A1 19880330 (FR)

Application

EP 87402127 A 19870923

Priority

FR 8613321 A 19860923

Abstract (en)

[origin: WO8802343A1] The container is characterized in that it is comprised of a synthetic sheet (1) which is conformed in order to define at least one tight housing (3), a planar area (2) around the housing or housings (3) and external continuous walls (4) which surround said housing or housings (3) and which have a height (H) at least equal to the height h of the latter, the synthetic sheet (1) being lined with at least one cardboard layer (5) which is glued substantially throughout the internal surface of each wall (4) and of the area (2). Preferably, the container comprises on the one hand a synthetic sheet in a single piece (1) which forms an uninterrupted external wall (4) along the entire contour of the container and an upper planar area (2), and which forms at least one housing (3) inside the volume defined by the contour (4) of the container and by the upper area (2) and, on the other hand, a cardboard portion (5) forming in a single piece an upper area (5a) traversed by at least one passage (5b) and sidewalls with adjacent edges (5c).

Abstract (fr)

Le contenant est caractérisé en ce qu'il est constitué par une feuille en matière synthétique 1 qui est conformée pour déterminer au moins un logement étanche 3, une aire plane 2 autour du ou des logements 3 et des parois extérieures continues 4 qui entourent ledit ou lesdits logements 3 et qui ont une hauteur H au moins égale à celle h de ces derniers, la feuille en matière synthétique 1 étant doublée d'au moins une couche de carton 5 contrecollée substantiellement sur toute la surface interne de chaque paroi 4 et de l'aire 2. De préférence, le contenant comprend d'une part une feuille en matière synthétique en une seule pièce 1 qui constitue une paroi extérieure ininterrompue 4 selon tout le pourtour du contenant et une aire supérieure plane 2, et qui forme au moins un logement 3 à l'intérieur du volume déterminé par le pourtour 4 du contenant et par l'aire supérieure 2, et d'autre part une partie en carton 5 constituant en une seule pièce une aire supérieure 5 a traversée d'au moins un passage 5 b et des parois latérales à bords adjacents 5 c.

IPC 1-7

B65D 85/72

IPC 8 full level

B65D 77/08 (2006.01); **B65D 85/72** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 85/72 (2013.01 - EP US); **Y10S 229/918** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [AD] FR 2576881 A1 19860808 - ENTREMONT SA [FR]
- [A] US 2749245 A 19560605 - LEO PETERS
- [A] US 3759413 A 19730918 - ARDITO G

Cited by

FR2719828A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0262047 A1 19880330; EP 0262047 B1 19910918; AT E67461 T1 19911015; AU 8026287 A 19880421; DE 3773102 D1 19911024;
FR 2604156 A1 19880325; JP H01500821 A 19890323; US 5060800 A 19911029; WO 8802343 A1 19880407

DOCDB simple family (application)

EP 87402127 A 19870923; AT 87402127 T 19870923; AU 8026287 A 19870923; DE 3773102 T 19870923; FR 8613321 A 19860923;
FR 8700364 W 19870923; JP 50584987 A 19870923; US 57233490 A 19900824